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Martina Gabčová, moderátorka RTVS:  

"Tony zeminy, ktoré trápia petržalskú samosprávu na Námestí hraničiarov, už čoskoro zmiznú. 
Väčšia časť sa totiž použije pri rekonštrukcii Starého mosta. Z 23 tisíc kubíkov sa tri štvrtiny použijú na 
stavenisku, zvyšok sa však musí zlikvidovať. Starosta bratislavskej Petržalka Vladimír Bajan."  

Vladimír Bajan, starosta MČ Bratislava - Petržalka:  

"Hľadá sa priestor pre 7 tisíc kubíkov. V prípade, že v krátkych týždňoch sa nenájde riešenie, 
o ktorom sme hovorili, nevylučujeme aj skutočnosť, že skončí na skládke."  

 


